



Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 24. april kl. 16.15. i
Bygningskulturens Hus.

I mødet deltog. Jakob Lange, Annesofie Becker, Johan Hage. Henrik
Terkelsen, Ida Præstegaard, Lars Eskesen, Kai Mølgaard og Jane
Havshøj.

*Eventuelle yderligere bemærkninger til referat af bestyrelsesmødet d.
12. februar 2013.*

Ingen bemærkninger.

1. Aktuelle sager.

a. Livgardens musikhus/Kgs. Have



Jakob følger sagen tæt. I kontakt med borgergrupper og deltager i borgermøder. Var i TV2 Lorry i torsdags vedr. sponsorering af Kgs. Have. En dårlig idé vi må bekæmpe. Måske "en vindingsag". God presseomtale. Måske en vindingsag.

b. Enghave Brygge

Henrik har deltaget i borgermøde. Med succes. Pæn presseomtale af FHF. Næppe en vindingsag – løbet er kørt. I forbindelse med dette dagsordenspunkt blev det besluttet, at invitere Jens Kramer til et møde med bestyrelsen efter sommerferien om planlægningen og borgerinddragelsen. Det skal forberedes godt. Møde med Overborgmesteren straks efter kommunalvalget primo 2014.

c. Den fredede telefonkiosk

Pæn omtale i Østerbro Avis. Vi må arbejde videre med at finde den ansvarlige ejer. Annesofie dyrker historikken mht. FHF' s salg i 90.erne.

d. Henvendelse til Ayfer vedr. midlertidigt byinventar.

Johan Adam og Jakob har færdiggjort en henvendelse til borgmesteren. Uddelt. Bemærkninger er velkomne. Sendes medio i den kommende uge.

e. Nye/andre sager FHF skal engagere sig i? Metroforpladserne? Degnemosen ?, Vestamager? Nedgangen til Metro fra Frederiksborggade, Pladser i al almindelighed (møde med formand for Akadimirådet) ?

Det blev besluttet at rette en henvendelse til Akadimirådet/arkitektur om et møde/en fælles indsats mht. pladser (inkl. Metroforpladser). En fælles indsats. Jakob udarbejder et forslag til en sådan henvendelse til FU-møde d. 29. ds. Samtænkes med Johan Adam som medlem af Akadimirådet. Tobias Moe indlæg vedr. Svend Aukens mislykkede plads på Islands Brygge kan bringes i spil fx på et debatmøde på byens pladser.

Vestamager: Jane har været til et godt møde. Ikke umiddelbare initiativer.

Degnemosen. Pt ingen FHF sag.

Metronedgangen i Frederiksborggade ved Nørreport. Dårlig planlægning med god placering.

Vi følger udviklingen mht. Papirøen.

2. Medlemsarrangementer.

a. Afholdte: Metroforpladser og Fauerschou. Fremmøde og evaluering.



OK arrangementer. Debatmøder skal nok skærpes i stil. 40 deltagerer til debatmødet. 18 til Fauerschou. Fint nok.

Kommende: Badet og Edlunds huse.

Annesofie har kontakten. Vi tager den derfra.

b. Idéer til evt. flere i foråret (fx Gehl-filmen) og efterårets arrangementer.

Hvis Byfo gennemfører visning af Gehl-film videreformidles invitation til vore medlemmer. Evt. først til efteråret.

3. Byens spejl.

a. Henrik har overtaget/påtaget sig opgaven mht. evt. blivende placering og afvikling i øvrigt. Fristen er d. 30. april. Ivan's med mulighed for forlængelse.

Henrik har afsluttet Byens Spejl i FHF-regi med udgangen af denne måned. Arbejdet med at finde permanente placering af værkerne er ikke lykkedes.

Nu et spørgsmål mellem kunstnerne og Metroselskabet. En rigtig flot afslutning af det store projekt. Værkerne (minus Ken's) vil fortsat være at finde på Metrohegn. Ida og Annesofie udarbejder forkortede sidetekster. Sendes til Henrik, som fortsat varetager kontakten til Metroselskabet (Mini). Tak til Henrik og holdet bag BS. Ikke mindst Annelise.

4. De kommitteredes arbejde.

a. Kun Johan Adams kunstgruppe er kommet i gang. Se rapport. Henriks arkitektur m.v. er ikke i gang.

b. Skal vi nedsætte flere? Er vi enige om arbejdsopgaver og rolle. Se vedlagte.

Johan Adams rapport om kunstgruppen er endnu ikke færdiggjort.

De kommitteredes arbejde m.v. tages op på bestyrelsesseminar i juni.

5. FHF's repræsentant i Byplanlaboratoriets repræsentantskab. Henrik ?

Henrik fortsætter som FHF's repræsentant.

6. Bestyrelsens mødedatoer/bestyrelsesseminar

a. Johan Adam har problemer med de datoer, vi besluttede på sidste møde. Kan vi veksle mellem ugedatoer og klokkeslet?

Tages op på bestyrelsesseminar i juni.

b. Bestyrelsesseminar. Dato og emner. Første runde mht. diplomeringer. Øget fokus/omtale af vores diplomuddeling.

Dato: Onsdag d. 19. juni kl. 16.15 til ud på aftenen.

FU kommer med bud på sted og et godt traktement.

Emner:

- Første runde om diplomeringsemner



- Efterårets medlemsarrangementer.
- Inddragelse af eksterne. De kommitterede opgaver.
- FHF på Nettet
- Nye Sager”.

7. Status mht. kontingentopkrævning.

De personlige medlemmer har fået girokort. En del udmeldelser (som sidste år).

Firmamedlemmer opkræves i den kommende uge,

Lars arbejder videre med at rekruttere flere CSR-medlemmer.

8. Økonomien. Orientering.

Økonomien er tilfredsstillende. Pæn kassebeholdning.

9. Eventuelt.

Johan gav (uopfordret) tilsagn om at lægge nyt på hjemmesiden.

Ida bidrager med lidt tekst mht. Fauerschou arrangementet.

Jakob skriver om Kgs. Have-sagen og om Kiosken.

Johan har billeder fra Metroforpladsmødet. Skriver lidt om Enghave Bryggen.

Hjemmesiden m.v. tages op på bestyrelsesseminar i juni. Forældede hjemmesider er gift.